
Zápis z výroční členské schůze ZO ČSV Opatovec, 

konané 2.2.2014 ve 14hod.v klubu důchodců v Opatově 

 

Program: 

1. zahájení 

2. došlá pošta 

3. zpráva o činnosti za minulý rok 

4. pán práce na r.2014 

5. pokladní zpráva za r.2013 a rozpočet na r.2014 

6. revizní zpráva 

7. diskuze-různé 

8. usnesení 

9. občerstvení 

10. přednáška př. Pavlíčka              

 - 

1. schůzi zahájil předseda -přivítal přítomně a seznámil s programem, který byl 

schválen 

2. jednatel přečetl zápis z minulé schůze -schválen. Seznámil nás s došlou poštou od 

minulé schůze 

3. př . Tašner přečetl zprávu o činnosti ZO za minulý rok 

4. předseda přečetl plán práce na rok 2014, který byl schválen 

5. pokladník nás seznámil s hospodařením s finančními prostředky v r.2013-mírný 

přebytek-a s rozpočtem na r.2014-schváleno 

6. předseda revizní komise podal zprávu o kontrole pokladní knihy-bez závad.  Nebyl 

nalezen příjem od OO Svitavy za ošetření aerosolem-projednat s OO ČSV. Př. 

Grund podá zprávu na příští schůzi. 

7. jednatel zajistí objednání palety sklenic na med- 300ks Slanina,100ks Erenberger, 

100ks. Merkuda, 100ks Tešner, 400ks.Zika,100ks.Koutný,250ks.Pešek,50ks.Dulkaj-

na konec dubna, a bude se dále snažit zajistit zájezd a na příští schůzi podá zprávu. 

8. předseda přednesl návrh na usnesení, které bylo schváleno     

9. bylo podáno malé občerstvení 

10. př. Pavlíček z Moravské Třebové přednesl přednášku na téma - racionalizace chovu 

včelstev, předvedl svůj úl a seznámil nás se svými zkušenostmi s jeho výrobou a s 

včelařením v něm. Prodiskutovaly jsme téma moru včel a zkušenosti z 

Moravskotřebovska .    

                                                                   

                                                                                       

                                                                                              zapsal: místopředseda ZO   

 


